



Mohamed el Seaidy
Science Office Director
Ministry of Antiquities,
Zamalek head office
3 El Adel Abou Bakr St.,
Zamalek , Cairo,
Arab Republic of Egypt

11 January 2021

Dear Mr el Seaidy

The Great Ark Retrieval Project (GARP)

Following my correspondences with President el Sisi last year I was directed to the Ministry of Antiquities (MoA) and made contact with the Minister's secretary on the 29th July 2020. Later, the Secretary General's office arranged for you and I to begin a dialogue wherein the MoA became the first to receive my research data, by Zoom presentation, on the 30th November 2020.

وتواصلت مع سكرتير الوزير (MoA) بعد مراسلاتي مع الرئيس السيسي العام الماضي ، تم توجيهي إلى وزارة الآثار في 29 يوليو 2020. لاحقًا ، رتب مكتب الأمين العام لك وأنا لبدء حوار حيث أصبحت وزارة الزراعة أول من يتلقى ، في 30 نوفمبر 2020 Zoom بياناتي البحثية ، من خلال عرض

Your rapid response and overwhelming courtesy made the process professionally expedient and, together, I believe we established a congenial rapport immediately; for which I am grateful.

لقد جعلت استجاباتك السريعة ومجاملة ساحة العملية مناسبة من الناحية المهنية ، وأعتقد أننا أنشأنا علاقة ملائمة على الفور ، الذي أنا ممتن له .

You summarised the research data best when you said that it was a 'scientific revolution that will benefit all humanity'.

لقد لخصت بيانات البحث بشكل أفضل عندما قلت إنها كانت "ثورة علمية ستفيد البشرية جمعاء